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Z A P I S N I K 
sa 61. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. kolovoza 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 08,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik grada Delnica; Tomislav Mrle, voditelj Stručne 
službe za obavljanje poslova tijela grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, pročelnica 
JUO Grada Delnica; Davorin Klobučar, djelatnik  Goranskog sportskog centra; Dragan Abramović, 
zapovjednik JVP Delnice; Hrvoje Zatezalo, djelatnik KTD Risnjak-Delnice d.o.o.; Indira Rački Joskić, 
ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Zrinka Ružić, službenica  Odsjeka za proračun i 
financije, Mirela Srkoč Šenkinc, direktorica Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorka Grgurić, 
voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet.. 

 
Odsutni: Katarina Mihelčić, Dario Medvedec, Tomislav Mrle, Zvezdana Jerković, Dario 

Medvedec.  
 

  IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

ZRINKA RUŽIĆ 
- Knjižile su se pristigle fakture za srpanj. 
- Provode se aktivnosti vezane uz rebalans proračuna. 
- Poslovi usklađivanja kartica s poslovnim partnerima. 
- Izvršeno je plaćanje tekućih računa (struja, voda, telefon, usluge održavanja itd.). 
- Plaćene su obveze preko 30 dana. 
- Isplaćene su jednokratne novčane pomoći i subvencije komunalnih usluga. 
- Ostale kontinuirane aktivnosti poput zatvaranja izvoda, knjiženja uplata Erste stanova, 

provođenje kompenzacija, opomene. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Popratili smo događanja na Petehovcu. 
- Započela je Škola kreativnog pisanja 
- Napravljena je radio emisija s gospodinom Renatom Baritićem 
- Održan je sastanak s Maticom hrvatskom te s gospodinom Lalošem i gospodinom Butiganom. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Provedeni su dogovori vezani uz zakup javnih površina. 
- Radilo se na utvrđivanju lokacija za video nadzor. 
- Napravljen je natječaj za nabavu traktora za komunalno društvo. 
- Sa gospodinom Belobrajdićem obiđene su javne površine i nerazvrstane ceste a uveli smo ga i 

u posao vezan uz izgradnju fontane. 
- Za fontanu su prikupljene ponude i u postupku je odabir najpovoljnijeg ponuditelja. 
- HEP kablira svoje vodove i uz to se postavlja kabel javne rasvjete i struja do Potoka. 
- Provode se poslovi vezani uz posebne uvjete te izmjenu i dopunu lokacijske dozvole za Sović 

Laz, kao i za infrastrukturu i telefon. 



- Informirala je o problemu s internetom u brodskoj dolini. 
- Potrebno je razmotriti potrebe za javnom rasvjetom u manjim naseljima. 

 
HRVOJE ZATEZALO 
- pokošene su zelene površine u Ulici S. S. Kranjčevića, T. Ujevića, A. G. Matoša i A. Šenoe. 

Pokošen je mali park te zelene površine u Brodu na Kupi. Pokošena su i dječja igrališta te 
prostor Grabnja kao i zelena površina kod Hotela „Risnjak“. 

- Očišćen je Radnički dom na kojem su postavljene i nove lampe, a danas će se oličiti vrata. 
- Gospodin Juranić pokosio je površine uz cestu u Delnicama, Mariji Trošt, Lučicama, Gornjem 

i Donjem Tihovu. 
- Mrtvačnica u Kuželju spremna je za otvorenje koje će biti 31. 8. 2014. 
- Sa Šumarijom je dogovoreno rušenje smreka u malom parku. 
- Bit će potrebno oličiti nadstrešnicu koja se koristi za vrijeme adventa. 

 
MIRELA SRKOČ ŠENKINC 

- Održana je sjednica Turističkog vijeća na kojem sam izabrana za direktoricu Turističkog 
ureda. 

- Prisustvovanje na Špancirfestu na kojem je bilo mnoštvo događanja, puno je ljudi tražilo 
informacije o Gorskom kotaru. Iskoristili smo priliku i upoznali ministre koji su se tamo našli 
da se predstavimo. Imali smo cjelodnevno snimanje i dobit ćemo 12 minuta priloga iz 
Gorskog kotara koji će se prikazivati na kabelskim televizijama. 

- Od HZZZ je dobiveno odobrenje za zapošljavanje jednog volontera. 
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- Prostor Vrtića se čisti, dezinficira, u prostoru „Maza“ postavljen je novi linoleum, kupljen je 
tepih za jaslice. 

- Održana je sjednica Odgajateljskog vijeća. 
- Održano je upravno vijeće koje je otvorilo zamolbe za pedagoga. Pristiglo ih je 15. Niti jedna 

zamolba nije pristigla za medicinsku sestru pa će se natječaj ponoviti. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Najviše vremena utrošeno je za Memorijal „Goran Gašparac Pupin“ a u svezi s time održan je 
i Upravni odbor na kojem su dogovoreni svi detalji. 

 
DAVORIN KLOBUČAR 

- Obavljeni su konstruktivni razgovori sa sportsko-turističkim suradnicima glede predstojećeg 
sajma turizma u Njemačkoj. 

- Održan je sastanak s Društvom športske rekreacije „Parejda“ glede termina i predstojećeg 
Hrvatskog olimpijskog dana. 

- Na Platku se odvijaju radovi po planu i programu. 
 
GORDANA PISKAČ 

- Glavna ovotjedna tema je rekonstrukcija Supilove ulice, dogovara se i video nadzor za koji je 
utvrđeno 5 lokacija. 

- U zgradi gradske uprave radi se na kotlovnici no pojavio se problem s dimnjakom i 
najvjerojatnije će biti potrebno ugraditi elevator. 

- Na traženje gradonačelnika napravljen je popis poslovnih prostora na području Grada Delnica 
koji su slobodni, bez obzira na vlasništvo. Kolega Majnarić te će podatke ugraditi u 
Investicijski vodič. 

- Radi se na popisu azbesta na području Grada. 
- Dobiveno je uvjerenje da jeVatrogasni dom izgrađen prije 15. veljače 1968. godine, potrebno 

je dogovoriti način kako za isti ishoditi uporabnu dozvolu. 
- Za geodetske radove provest će se natječaj. 
- Dosta ima upita građana vezano za energetsku učinkovitost. 
- Održan je sastanak s gospodinom Manceom. 



 
TOMISLAV MRLE 

- Ovaj tjedan koriste godišnji tajnica gradonačelnika i Tibor Briški međutim s volonterima se 
pokriva njihov dio posla, a dio posla kolegice Bubanj odrađuje volonterka – pravnica Muhvić 
posebno vezano uz civilnu zaštitu. U tom je smislu zakazala sastanak s gospodinom 
Škalamerom.  

- Održana je sjednica Socijalnog vijeća nakon koje predstoji izrada rješenja. Napravljeni su novi 
obrasci vezani uz socijalnu skrb, objavljeni su na Web stranici Grada kako bi ih korisnici 
mogli koristiti. 

- Izrađen je popis osoba za ogrijev koji će se proslijediti u PGŽ. 
- Objavit će se natječaj za javne potrebe. 
- Potpisani su ugovori vezani za stručno osposobljavanje, volonteri su prijavljeni. 
- Održan je sastanak na problematiku ovrhe obitelji Mance.  
- Održan je i sastanak vezan uz zemljišne zajednice. 
- Na zahtjev PGŽ napravljen je prijedlog predugovora vezano uz ostavinu Janet Majnarich. 
- Danas će se održati sastanak s načelnikom Policijske postaje vezano za izvješće o stanju 

sigurnosti. 
 
 
 
 

Dovršeno u 8,45. 
 
 
Prema tonskom zapisu napisala    Gradonačelnik 
Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 

 
 

 

 


